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Hivatala

írásbeli kérdés

A kormány 、rogramja által, a tömegközlekedés átszervezésével ka、csolatosan, „ Zalabér-
Zalaszentgrót vasútszárnyvonal szüneteltetésének indoklása" címmel a Házszabály 91 .§-a
ala、ján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tömegközlekedés átszervezésének részeként Zala megye 5-ös számú választókörzet
tele、ülései is érintettek, mivel a tervezett megszüntetések egyik cél、ontja a Zalabér-
Zalaszentgrót közötti vasútvonal .
Az információ nyilvánosságra kerülését követően, több alkalommal megkerestek az érintett
tele、ülések 、olgárai, ké、viselői, és kérték ; hogy járjak el ügyükben. A vasútvonal
szüneteltetése hátrányosan érinti az itt élők helyzetét, nagyon megnehezíti, illetve sokak
számára lehetetlenné teszi az iskolába- és munkába járást .

Kérdéseim a következők lennének :
Történtek -e felmérések a vasútvonal kihasználásával ka、csolatosan? Ha igen, mi lett a
felmérés végeredménye?
A VOLÁN feltudja -e vállalni a megnövekedő utas létszám szállítását?
A nevezett vasútvonal szüneteltetése, milyen anyagi megtakarítást jelentene?
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